

The Group wins three major awards in the ESG Leading Enterprise Awards 2022 集团在“ESG 领先企业大奖2022”获三项殊荣

Adhering to the belief in Building Homes with Heart, the Group is dedicated to strengthening its sustainable strategic planning and initiatives. In recognition of the Group's excellent performance in environmental, social and governance (ESG) initiatives, the Group won three major awards in the ESG Leading Enterprise Awards 2022, co-organized by the Bloomberg Businessweek/ Chinese edition and Deloitte. The three major awards were the ESG Leading Enterprise Award, the Leading Environmental Initiative Award and Leading Social Initiative Award, demonstrating the Group's continuous efforts to fuel a low-carbon economic transition, as well as its project developments in creating comfortable, green and sustainable communities, providing long-term value to its stakeholders and the community.

集团秉持“以心建家”的精神，致力加强可持续发展策略和措施。凭借在环境、社会及管治 (ESG) 范畴中的优秀表现，集团在《彭博商业周刊/中文版》和德勤合办的“ESG 领先企业大奖2022”中，获颁“ESG 领先企业奖”、“领先环保项目奖”和“领先社区项目奖”三大奖项，以表彰集团持续推动低碳经济转型，并将旗下项目打造为舒适、绿化及可持续发展的社区，为利益相关方以至整个社区带来长远价值。



The Group's ESG efforts were recognized in the ESG Leading Enterprise Awards 2022. Brian Sum (right), Associate Member of the Group's Executive Committee and General Manager – Corporate Planning 集团在 ESG 方面的努力在“ESG 领先企业大奖2022”获得肯定。集团执行委员会助理成员兼总经理 (公司策划) 沉康宁 (右)

The Group's honour of first listing in S&P Global Sustainability Yearbook 2023 集团首度入选《标普全球可持续发展年鉴 2023》



The Group attained its first-ever honour of being listed in the S&P Global Sustainability Yearbook 2023 for its strong dedication to sustainable development and low-carbon operations practised in diversified channels. The Yearbook recognizes the top performance of companies in corporate sustainability based on an in-depth evaluation conducted over 7,800 companies in 61 industries. Only companies scoring within the top 15% of their industry and achieving an S&P Global Sustainability Score within 30% of their industry's top-performing company were listed. Being listed in this year's Yearbook demonstrates recognition and international affirmation of the Group's longstanding efforts in corporate sustainability and ESG.

集团致力通过不同渠道，践行对可持续发展和低碳营运承诺，最近更首度入选《标普全球可持续发展年鉴 2023》。该年鉴对 61 个行业、超过 7,800 间企业进行深入评估，选出并嘉许在可持续发展方面有杰出表现的企业。只有在业界中得分前 15%，并在“标普全球可持续发展分数”位于前 30% 的企业，才可列入该年鉴。此次入选，足证集团在可持续发展和 ESG 方面的成就得到国际肯定。